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به مناسبت هفته سلامت/رئیس و هیئت رئیسه دانشکده با نماینده ی ولی فقیه و امام
جمعه شهرستان و همچنین معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان مراغه دیدار کرد

به گزارش روابط عمومی، در آستانه شروع هفته سلامت دکتر علی جنتی و معاونین ایشان با آیت الله محمدتقی

پورمحمدی و مهندس ظفر محمدی دیدار و برنامه های هفته سلامت را تشریح کرد.

به گزارش روابط عمومی، در آستانه شروع هفته سلامت دکتر علی جنتی و معاونین ایشان با آیت الله محمدتقی پورمحمدی و مهندس ظفر محمدی دیدار و برنامه های هفته

سلامت را تشریح کرد.

در این دیدار ، رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه ضمن تشریح شعار هفته سلامت با عنوان "زندگی سالم با نشاط و امید" اظهار داشت: متاسفانه زندگی مدرن در کنار امکاناتی که

برای تسهیل زندگی در اختیار جوامع می گذارد، باعث بوجود آمدن مشکلات عدیده ی روحی و روانی شده است.

ایشان افزود: بر این اساس سازمان بهداشت جهانی با انتخاب این شعار سعی می کند توجه افراد را به بعد روانی و اجتماعی سلامت جلب کند چرا که باور بر این است که این بعد

از سلامتی به اندازه سلامت جسمی افراد اهمیت دارد.

وی ادامه داد: با در نظر گرفتن اهمیت و نقش سلامت روان، اولویت برنامه های سلامت امسال فعالیت های مربوط به این بعد سلامتی خواهد بود و امیدواریم بتوانیم با همکاری

دیگر سازمان ها با فرهنگ سازی و بالا بردن آگاهی مردم در خصوص راههای ایجاد نشاط و امید به جامعه ای شاداب و پویا دست یابیم.

همچنین در بخش دیگری از این دیدار، رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه ضمن ارائه ی گزارشی از فعالیت های انجام یافته در دانشکده در طول یکسال گذشته، گفت:

خوشبختانه با برنامه ریزی های صورت گرفته و با زمان بندی مناسب بسیاری از زیرساخت های فیزیکی لازم برای توسعه دانشکده در طی دو سال گذشته شروع شده است و

انشالله سال 1396 اکثر این پروژه ها افتتاح خواهند شد.

دکتر علی جنتی به برخی از مشکلات موجود هم اشاره کرد و گفت: تاخیر در راه اندازی مرکز آموزشی و درمانی سینا مشکل اصلی دانشکده است چرا که باعث می شود بار مراجعه

به بیمارستان های امیرالمومنین(ع) و شهید بهشتی زیاد باشد و در نتیجه در بعضی موارد موجب نارضایتی مردم هم شود.

ایشان اظهار کرد: با پیگیری های صورت گرفته و با هدف توسعه و ارتقاء دانشکده مجوز اصولی احداث بیمارستان 350 تختخوابی اخذ شده است اما متاسفانه تامین زمین

مناسب برای آن مشکل به نظر می رسد و همکاری دیگر سازمان ها و مسئولین شهرستان را می طلبد که امیدوارم با راهنمایی و مساعدت شما این مورد هم حل شود.

حضرت آیت الله پورمحمدی، نماینده ی ولی فقیه و امام جمعه ی مردم مراغه و عجب شیر، نیز ضمن ابراز خرسندی از توجه دست اندرکاران حوزه ی سلامت به سلامتی جامعه و

قدردانی از رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه به خاطر فعالیت های انجام یافته و اهتمام برای توسعه ی این دانشکده فرمود: مشخصا حوزه ی سلامت محدود به فعالیت های

دانشکده علوم پزشکی نمی شود و امیدوارم تمامی مسئولین شهرستان در این امر مهم همکاری داشته باشند.

مهندس ظفر محمدی هم با اشاره به فعالیت های ارزشمند صورت گرفته در دانشکده علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی مراغه از مسئولین دانشکده قدردانی کرد و گفت:

قطعا با افتتاح پروژه های در حال اجرای دانشکده، گام های اصلی توسعه دانشکده برداشته خواهد شد.
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